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We zijn gevraagd bij elkaar te komen als een soort kenniscentrum, om na te denken over hoe innovaties

sneller en goed bij de patiénten terecht kunnen komen. In de eerste plaats ten tijde van de huidige

COVID-19 crisis en in de tweede plaats op de lange termiin JJ EENte gast om de juiste

connecties in het veld te kunnen leggen en besluitvorming binnen Philips waar nodig te versnellen. We

volgende doelen werden genoemd:

¢  Winst behalen door ideeén samen brengen

eo Processen in ziekenhuizen gebeuren los van elkaar, hoe kunnen we dit slimmer doen?

eo Kennis en ervaring in ene ziekenhuis ook toepassen in ander ziekenhuizen

eo Stroomlijnen innovaties (sneller beoordelen en laten landen)

eo Hoeinnovaties beter en sneller bij de patiént?

eo Verbinden van informatie op landelijk niveau?

® Centrale informatievoorziening?

Zaken die spelen vanuit VWS:

e Er wordt een loket vormgeven met de RVO (rijksdienst voor ondernemers), die innovaties

moeten gaan beoordelen op dat ze nuttig en effectief zijn. Zij kunnen ook de behoefte uit het

veld samen gaan brengen met het aanbod.

eo De NFU heeft een speciaal e-mailadres waarin allerlei aanbiedingen van hulpmiddelen worden

geinventariseerd.

e Eris een centrale inkoopstructuur (consortium) opgezet die centraal alles inkoopt. Via de ROAZ

structuren wordt geinventariseerd wat de behoefte in het veld is. Met die vraag gaan ze naar het

LOCC en die gaan het weer herverdelen onder de partijen die vraag hebben naar hulpmiddelen.

De 11 ROAZ regio’s hebben zichzelf georganiseerd voor acute zorg. Het OMT (= crisisteam), die

adviseren bij alle belangrijke partijen uit de zorg naar ministers. [EE vanuit 5.1.2e

zit daar in.

eo Erstaan veel initiatieven op zorgvannu.nl. Tot nu toe is het onduidelijk hoe tot een keuze komen.

Zaken die spelen vanuit Philips:

e Eris een aantal oplossingen gemaakt die nu ingezet worden in de markt. Dit betreft onder

andere

o het gebruiken van babyfoons voor communicatie met isolatiepatiénten
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het inzetten van Questmanager vragenlijsten voor diagnostiek van Corona en monitoring

van patiénten thuis. Ook de niet-corona patiénten die nu geen zorg in het ziekenhuis

kunnen krijgen, kunnen thuis worden begeleid.

Het inzetten van onze tele-IC oplossing. Een idee is om alle monitoren (70% in NL is van

Philips) aan elkaar te verbinden voor landelijk overzicht over in- door en uitstroom op de

Ic.

Het gebruik van Biosensor/Guardian (pleisters om vitale waarden te meten) in

isolatiekamers.

Kan VWS de regie pakken voor ‘eerlijke’ distributie van spullen in Nederland?

Kan er duidelijkheid komen over eventuele vordering voor her distributie?

Drie belangrijke vragen spelen nu:

%

Qverige acties:

Vraag is de behoefte in het land en hoe sluit het aanbod van Philips daar op aan? Deze groep kan

dit nu niet beantwoorden. Actie EE verbinden aan initiatief loket van de RvO.

Kunnen we in contact komen met inkoop consortium? Actie BED
Klopt het dat er een gesprek wordt opgezet tussen verschillende leveranciers van beademing om

zo te kunnen bepalen hoe de verschillende apparaten (beademing en monitoring) op elkaar

aangesloten kunnen worden? Actie EEIES

E-mail adres van de NFU voor aanbiedingen van hulpmiddelen delen in de groep. Actie EEE
Nieuwe meeting plannen maandagmiddag. Actie |EEEN
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